
Varför valde du Dahlstiernska? 
Jag ville gå ett lärlingsprogram med mycket 
praktik. 

Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Att man får jobba och få ett försprång ut i 
arbetslivet.

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Ja, vi var på en el-kurs på Volvo, besökte 
ett flygplansmuséum och körde go-cart. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Jag har jobbat med att reparera alla fordon, 
personbilar, lastbilar, släpkärror, 
entreprenadmaskiner, småmaskiner m.m. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Jag har lärt mig mycket genom teorin och 
praktiken, men också varit iväg på kurser, 
el, däck och hydraulik. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Välj lärling, för då lär du dig i arbetslivet, 
både OM arbetslivet, hur det fungerar och I 
arbetslivet, man får sin yrkesskicklighet.

Namn 
Matthias Markert (21 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Fordons- och transportprogrammet, lärling 

När gick du ut? 
2018 

Vad gör du nu? 
Reparerar entreprenadmaskiner på 
Automekano i Brålanda


